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Maastricht, 1 september 2021 
 
Betreft: Artikel 47 vragen D66  – Streetwise vervolg 
 
Geacht college,  
 
Vorig jaar hebben wij vragen gesteld omtrent stichting Streetwise. Zoals u weet zijn sindsdien steeds meer 
gemeenten aangesloten bij deze stichting. Stichting Streetwise is momenteel actief in Parkstad (in zeven 
gemeenten), gemeente Sittard-Geleen (actief in Sittard en Geleen), gemeente Roermond, gemeente Weert 
en gemeente Venray. Niet alleen deze ontwikkeling heeft ons ertoe gebracht om vragen stellen, ook heeft 
dhr. Vinken van stichting Streetwise ons benaderd over het volgende. 
 
In de eerste twee kwartalen van dit jaar kreeg stichting Streetwise ruim 120 aanvragen van ondernemers die 
zich in Maastricht centrum zouden willen vestigen. Tevens zijn er veel ondernemers die willen gaan 
uitbreiden, ondernemers die zich met een tweede of derde zaak in een andere Limburgse gemeente willen 
vestigen, ook hier weer veel vraag naar Maastricht. Verder start in de komende maanden stichting 
Streetwise in samenwerking met Provincie Limburg het project Streetwise NXT. Met dit platform is het de 
bedoeling om de nieuwe jonge bedrijven in de kernwinkelgebieden een stem te geven en ervoor te zorgen 
dat zij kunnen blijven innoveren. 
 
Onze fractie blijft erbij dat, net als in deze andere Limburgse steden, ook in de binnenstad van Maastricht 
leegstand een probleem is. U gaf aan dat de gemeente Maastricht een eigen aanpak heeft in het bestrijden 
van de leegstand in onze gemeente en stichting Streetwise hier geen toevoeging in was. Nu bijna één jaar 
later zijn er nieuwe ontwikkelingen en hebben wij de volgende vragen: 
 

1. Bent u op de hoogte van de nieuwe ontwikkelingen en doet dit u mening veranderen ten aanzien van 
stichting Streetwise? Zo nee, waarom niet? 
 

2. Zijn de 120 aanvragen van stichting Streetwise bij u bekend? Zo ja, welke acties heeft u naar de 
potentiële ondernemers ondernomen? Zo nee, om welke reden is dit? 

 

3. Welke resultaten heeft u geboekt in het afgelopen jaar in het reduceren van de leegstand in de 
gemeente Maastricht? 
 

4. Hoe denkt u over het project Streetwise NXT? Indien positief, bent u van plan om deel te nemen? 
Indien negatief, welke andere acties denkt u dan in te zetten om de leegstand tegen te gaan? 



 

 

5. Bent u bereid om contact op te nemen met stichting Streetwise om te kijken naar de eventuele 
mogelijkheden om elkaar aan te vullen in de samenwerking? 

 
 
Uw antwoorden zien we graag per omgaande tegemoet. 
 
Met vriendelijke groet,  
 
Claudia Demas      

Raadslid D66 Maastricht     


